
Rada Gminy w Czerminie 
Radni-Sesja 

Protokół nr 33 

XXXIII Sesja Rady Gminy w Czerminie, która odbyła się w dniu 17 stycznia 2022 r. 

Obrady rozpoczęto 17 stycznia 2022 o godz. 13:00, a zakończono o godz. 14:20  tego samego 

dnia. 

Posiedzeniu przewodniczył radny Jan Myjak – Przewodniczący Rady Gminy w Czerminie  

W posiedzeniu wzięło udział 13 członków. 

Obecni: 

1. Małgorzata Banik 

2. Mirosław Bugaj 

3. Ryszard Bukała 

4. Wiesław Czaja 

5. Sylwester Kiełbasa 

6. Władysław Kukliński 

7. Jan Myjak 

8. Paweł Pisarczyk 

9. Jan Polak 

10. Władysław Soboń 

11. Robert Strycharz 

12. Dariusz Wójtowicz 

13. Tomasz Zając 

14. Jan Ździebło 

15. Mariusz Żelazko 

1. Otwarcie XXXIII Sesji Rady Gminy Czermin. 

 

Radny Myjak – Przewodniczący Rady Gminy dokonał otwarcia obrad, powitał wszystkich 

uczestników oraz stwierdził kworum do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

2. Zatwierdzenie porządku obrad. 
 

Pan Przewodniczący przedstawił zaplanowany porządek obrad. 

 

1. Otwarcie XXXIII Sesji Rady Gminy w Czerminie. 

2. Zatwierdzenie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 

4. Informacja Wójta z działalności między sesjami i wydanymi zarządzeniami. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia diet dla radnych Rady Gminy Czermin 

6. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę nr XXXII/241/2021 Rady Gminy w Czerminie z 

dnia 17 grudnia 2021r. w sprawie określenia wykazu przystanków komunikacyjnych, których 

właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Czermin, udostępnionych dla operatorów i 

przewoźników publicznego transportu zbiorowego oraz warunków i zasad korzystania z tych 

obiektów. 



7. Interpelacje i zapytania radnych 

8. Zakończenie obrad. 

 

 

Głosowano w sprawie: 
Zatwierdzenie porządku obrad..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Małgorzata Banik, Mirosław Bugaj, Ryszard Bukała, Wiesław Czaja, Sylwester Kiełbasa, 

Władysław Kukliński, Jan Myjak, Jan Polak, Władysław Soboń, Robert Strycharz, Tomasz 

Zając, Jan Ździebło, Mariusz Żelazko 

NIEOBECNI (2) 

Paweł Pisarczyk, Dariusz Wójtowicz 

 

3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 

 

Protokół przyjęto bez uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Małgorzata Banik, Mirosław Bugaj, Ryszard Bukała, Wiesław Czaja, Sylwester Kiełbasa, 

Władysław Kukliński, Jan Myjak, Jan Polak, Władysław Soboń, Robert Strycharz, Tomasz 

Zając, Jan Ździebło, Mariusz Żelazko 

NIEOBECNI (2) 

Paweł Pisarczyk, Dariusz Wójtowicz 

 

4. Informacja Wójta z działalności miedzy sesjami i wydanymi zarządzeniami. 

Pan Wójt przedstawił zdarzenia, jakie miały miejsce od ostatniej sesji: 

 

Wydane zarządzenia: 

- 70/2021 w sprawie dodatkowego dnia wolnego za święto wypadające w sobotę dla 

pracowników UG, 

- 71/2021 w sprawie wyodrębnienia planu kont na zadania realizowane z Funduszu 

Przeciwdziałania COVID – 19, 

- 72/2021 w sprawie zmian w budżecie gminy, 



- 73/2021 w sprawie dodatkowego dnia wolnego za święto wypadające w sobotę dla 

pracowników UG, 

- 74/2021 w sprawie zmian w budżecie gminy. 

Podpisane umowy: 

- wykonanie i dostawa mebli kuchennych do domu Strażaka w Ziempniowie, 

- budowa sieci sanitarno-kanalizacyjnej w Czerminie oraz w Otałęży i Woli do nowo 

wybudowanych budynków lub pominiętych, 

- usługa koparko-ładowarką w Woli Otałęskiej – udrożnienie rowu melioracyjnego i przepustu 

przy drodze 1066, 

- usługa koparką przy rowach melioracyjnych w Brniu i Dąbrówce Osuchowskiej 

- Nowa Szkoła - Laboratorium, wyposażenie S.P. w Otałęży, 

- odbiór i transport odpadów komunalnych. Zmienił się odbiorca odpadów komunalnych, co 

wiązało się z wymianą koszy. Wymiana przebiegła sprawnie. Proszę zgłaszać wszelkie uwagi 

w kwestii niedogodności ze strony MPGK, 

- świadczenie usług pocztowych, 

- rozbudowa monitoringu – PSZOK Czermin, 

- dotacja przedmiotowa dla GOK i Biblioteki, 

- udzielenie pomocy finansowej dla Powiatu Mieleckiego – dofinansowanie działalności 

wypożyczalni sprzętu rehabilitacyjnego. 

Wykonane zadania: 

- budowa chodnika w Woli Otałęskiej (450m) i budowa oświetlenia przy tym chodniku, 

- wykonanie odcinka chodnika w Łysakowie, 

- wykonanie nawierzchni drogi Czermin – Borowa, 

- zakończenie budowy sieci kanalizacyjnej i przepompowni dla Czermina i Łysakowa. 

Radna Banik – w sprawie ważenia śmieci. - Czy faktycznie są ważone i jaka jest różnica w 

tonażu. 

Pan Wójt – uczuliłem prezesa MPGK na tą sprawę, że pierwszy wywóz będzie sprawdzający. 

Mam dostać z każdego pojazdu dokument potwierdzający ważenie i będziemy porównywać 

ilość. Jeżeli będą duże różnice miedzy naszą wagą, a wagą MPGK, to będziemy ważyć 

wszystkie. Styczeń pokaże jak to będzie wyglądało po zrealizowaniu usług przez MPGK.  



 

 

5. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości i zasad przyznawania diet dla radnych 

Gminy Czermin. 

Radny Myjak wyjaśnił, że podjęcie tej uchwały wynikło po dokonanej przez nadzór wojewody 

analizie przesłanej uchwały i aby nie została wszczęta procedura uchylająca musimy podjąć 

nową uchwałę uwzględniającą uwagi wojewody. 

Radny Ździebło odczytał projekt uchwały. 

Radny Soboń przedstawił opinię wypracowaną na wspólnym posiedzeniu Komisji oświatowej  

i rolniczej, która jest pozytywna. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie przyznawania i wysokości diet dla radnych Rady Gminy 

Czermin..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Małgorzata Banik, Mirosław Bugaj, Wiesław Czaja, Sylwester Kiełbasa, Władysław Kukliński, 

Jan Myjak, Jan Polak, Władysław Soboń, Robert Strycharz, Jan Ździebło, Mariusz Żelazko 

PRZECIW (1) 

Ryszard Bukała 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Tomasz Zając 

NIEOBECNI (2) 

Paweł Pisarczyk, Dariusz Wójtowicz 

Uchwała Nr XXXIII/142/2022 – jak załącznik do protokołu. 

 

6. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XXXII/241/2021 Rady Gminy w Czerminie 

z dnia 17 grudnia 2021r.w sprawie określenia wykazu przystanków komunikacyjnych, 

których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Czermin, udostępnionych dla 

operatorów i przewoźników publicznego transportu zbiorowego oraz warunków i zasad 

korzystania z tych obiektów. 

 

Radny Myjak poinformował, że zmiana niniejszej uchwały związana jest z oczywistym błędem 

pisarskim (literówka), którą musimy poprawić. 

Radny Soboń – opinia wspólnych Komisji - pozytywna 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XXXII/241/2021 Rady Gminy w Czerminie z dnia 

17 grudnia 2021r.w sprawie określenia wykazu przystanków komunikacyjnych, których 

właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Czermin, udostępnionych dla operatorów i 

przewoźników publicznego transportu zbiorowego oraz warunków i zasad korzystania z tych 



obiektów.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Małgorzata Banik, Mirosław Bugaj, Ryszard Bukała, Wiesław Czaja, Sylwester Kiełbasa, 

Władysław Kukliński, Jan Myjak, Jan Polak, Władysław Soboń, Robert Strycharz, Tomasz 

Zając, Jan Ździebło, Mariusz Żelazko 

NIEOBECNI (2) 

Paweł Pisarczyk, Dariusz Wójtowicz 

 

Uchwała Nr XXXIII/143/2022 – jak załącznik do protokołu. 

 

7. Interpelacje i zapytania radych. 

Radna Banik – w sprawie tablic ogłoszeniowych na terenie gminy Czermin. – Kiedy będą te 

tablice przeglądnięte i naprawione? 

Pan Wójt – płyta jest zakupiona i jak będą sprzyjające warunki to będzie to zrobione. 

Radny Żelazko zgłosił potrzebę ustawienia większego kosza na śmieci koło szkoły w 

Trzcianie, gdyż jest tam wysypisko śmieci. 

Pan Wójt – za utrzymanie porządku na przystankach odpowiada przewoźnik. Śmieci nie biorą 

się znikąd. Jedynym rozwiązaniem jest zamontowanie tam kamer monitorujących. Sytuacje te 

występują głównie po weekendach. Większy kosz pod szkołą może by rozwiązał sytuację, ale 

śmieci są na przystanku. 

Radny Myjak poinformował i wizycie posła Kapinosa na wspólnym posiedzeniu komisji, gdzie 

padło pytanie o wnioskach dla rolników, którzy sprzedali trzodę chlewną po niższych cenach w 

poprzednim kwartale. 

Radny Kukliński podziękował w imieniu mieszkańców Szafranowa za wybudowane 

oświetlenie uliczne. 

 

8. Zakończenie obrad. 

Przewodniczący Rady zamknął obrady XXXIII Sesji Rady Gminy w Czerminie. 

  

Przewodniczący 

Rada Gminy w Czerminie  

 

Przygotował(a): admin.1436.1288  

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


